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Datum 4 juni 2021

Steller vragen Marleen Persoon

Over agendapunt Raadsvergadering 10 juni 2021; verklaring van geen bedenkingen 
Leidseweg 104

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

- Welk bedrag wordt voor dit project in het volkshuisvestigingsfonds gestort?

Antwoord: 
Er wordt geen bijdrage in het volkshuisvestingsfonds gestort voor dit project.
Er is geen regelgeving of rechtsgrond waarmee dat afgedwongen kan worden. 
Voor een nadere toelichting wordt verwezen naar de memo aan wethouder Cramwinckel die 
als bijlage 1 bij de beantwoording van deze vragen is gevoegd.

- Hoeveel sociale woningen zijn de afgelopen 10 jaar ten koste van het 
volkshuisvestigingsfonds gerealiseerd?

Antwoord:
Hierop kan nu geen antwoord worden gegeven, daarvoor is onderzoek afgelopen 10 jaar 
nodig. Er worden in ieder geval al sinds 2017 geen stortingen meer in het 
Volkshuisvestingsfonds gedaan.

- Als 15.000 euro voor ontwikkelaars een aantrekkelijk alternatief is, bij welk bedrag 
zouden ontwikkelaars ervoor kiezen om dan toch maar een sociale woning te bouwen

Antwoord:
Er wordt gewerkt aan de uitwerking van de doelgroepenverordening. In de beleidsregel, die 
opgesteld wordt op dit moment, worden hogere bijdragen vermeld. De bedragen zijn nog 
niet definitief vastgesteld. Zodra de beleidsregel is vastgesteld wordt de raad hierover 
geïnformeerd.  
Overigens is het vanuit stedenbouwkundig oogpunt in sommige gevallen niet wenselijk dat 
sociale woningen op iedere denkbare plaats worden gerealiseerd. 
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* Aangeven wat van toepassing is.

1Toelichting (indien nodig):


